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SA.0012.4.7.2020 

Protokół nr 7/20 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych  

w dniu 15 grudnia 2020 r. w Urzędzie Gminy Goleszów przy ul. 1 Maja 5 

z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość –  

ZDALNY TRYB OBRADOWANIA 

 

Posiedzenie prowadziła Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw 

Społecznych Dorota Skark-Pieprzka. Przewodnicząca o godz. 1500 otworzyła posiedzenie, 

następnie przywitała członków Komisji oraz gości. Po potwierdzeniu obecności przez 

radnych za pomocą urządzeń elektronicznych Przewodnicząca oświadczyła, iż w posiedzeniu 

uczestniczą wszyscy członkowie Komisji, co pozwala na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

Raport obecności - załącznik nr 1 do protokołu.  

Radni obradowali zgodnie z otrzymanym wraz z zawiadomieniem porządkiem obrad, który 

przedstawia się następująco: 

1. Informacja dotycząca protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 

2. Opiniowanie projektów uchwał. 

3. Plan pracy Komisji na okres od 1 stycznia 2021 r. do 30 czerwca 2021 r. 

4. Sprawy bieżące. 

 

Ad.1. Informacja dotycząca protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 

Przewodnicząca Komisji Dorota Skark-Pieprzka poinformowała, że protokół nr 6/20 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych, które odbyło się 

w dniu 24 listopada 2020 r. został przekazany członkom Komisji drogą elektroniczną. Nie 

wpłynęły uwagi do protokołu. Przewodnicząca Komisji uznała protokół za przyjęty. 

 

Ad.2. Opiniowanie projektów uchwał. 

1) Projekt uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Przedszkola Publicznego 

w Goleszowie z oddziałami zamiejscowymi w Bażanowicach, Cisownicy i Dzięgielowie 

poprzez likwidację oddziału zamiejscowego w Cisownicy w związku z utworzeniem 

Przedszkola Publicznego w Cisownicy (projekt nr SA.0006.100.2020). 

Wójt Gminy Sylwia Cieślar przedstawiła uzasadnienie podjęcia uchwały intencyjnej. 

Następnie odpowiedziała na pytanie Przewodniczącej Komisji, jak wygląda przekształcenie 

tego przedszkola. Wójt Gminy poinformowała o przeprowadzonym remoncie w przedszkolu 

oraz o pracach, jakie zostaną wykonane w przyszłym roku w okresie wakacji (dodatkowa 

toaleta, wymiana posadzki, wymiana drzwi). 

Wobec braku uwag i dalszych pytań, Przewodnicząca Komisji przeprowadziła głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Przedszkola 

Publicznego w Goleszowie z oddziałami zamiejscowymi w Bażanowicach, Cisownicy 

i Dzięgielowie poprzez likwidację oddziału zamiejscowego w Cisownicy w związku 

z utworzeniem Przedszkola Publicznego w Cisownicy.  

Wyniki głosowania: 
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ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 

2) Projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Punktu Przedszkolnego „Wesołe Pszczółki” 

w Puńcowie (projekt nr SA.0006.101.2020). 

Wójt Gminy przekazała, że likwidacja Punktu Przedszkolnego „Wesołe Pszczółki” ma na 

celu uporządkowanie jednostek oświatowych w Gminie, do Punktu nigdy nie było naboru. 

Przewodniczący Rady Gminy Karol Lipowczan zapytał się o prawidłowość zapisu § 2 

w projekcie uchwały. 

Kierownik Referatu Oświaty Krzysztof Kusiński udzielił odpowiedzi na pytanie. 

Następnie Przewodnicząca Komisji przeprowadziła głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Punktu Przedszkolnego 

„Wesołe Pszczółki” w Puńcowie.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 

Ad.3. Plan pracy Komisji na okres od 1 stycznia 2021 r. do 30 czerwca 2021 r 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Dorota Skark-

Pieprzka przedstawiła propozycję planu pracy Komisji na okres od 1 stycznia 2021 r. do 

30 czerwca 2021 r. Przewodnicząca Komisji poinformowała, że w związku 

z niezrealizowanym w pierwszym półroczu z powodu pandemii przeglądem obiektów 

sportowych, do planu pracy został dodany punkt: Informacja o stanie bazy sportowej 

w Gminie Goleszów. Radny Wojciech Hławiczka dodał, że Komisja planuje zapoznać się 

z informacją na temat istniejącej bazy, jak również z informacją o planach Gminy wobec nie 

działających na chwilę obecną takich obiektów, jak korty tenisowe i skocznie.  

Plan pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych został przyjęty, zostanie 

on przedstawiony do zatwierdzenia na najbliższej sesji Rady Gminy - załącznik nr 2. 

 

Ad.4. Sprawy bieżące. 

Radny Wojciech Hławiczka poprosił, aby w miarę możliwości w ramach bieżących działań 

zostały załatane dziury na wyjeździe z ul. Sadowej na ul. Ustrońską, a Radny Andrzej 

Maciejczek poprosił o naprawę wyjazdu z ul. Miodowej na ul. Ustrońską. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu 

i Spraw Społecznych Dorota Skark-Pieprzka zamknęła posiedzenie. 

Protokół sporządziła:      PRZEWODNICZĄCA 

Aneta Sikora           Komisji Oświaty, Kultury, Sportu 

Inspektor ds. obsługi Rady Gminy           i Spraw Społecznych 

  

 Dorota Skark-Pieprzka 


